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باشگاه استقلال از سازمان لیگ خواست در 
تقدم و تاخر برگزاری دیدارهایش عدالت را بین 

این تیم و پرسپولیس رعایت کند.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، این 
باشگاه رسماً از سازمان لیگ خواست تا عدالت 
را در برنامــه ریزی در ســاعت بازی ها رعایت 
نماید. باشــگاه استقلال در این خصوص بیانیه 

ای به شرح زیر صادر کرد؛
 باشــگاه اســتقلال ۱۱ روز قبل، از سازمان 
لیگ خواسته بود که عدالت را در تقدم و تأخر 
مسابقات دو تیم استقلال و پرسپولیس رعایت 

کند.
تیم اســتقلال ۱۰ بــازی از ۱۵ مســابقه 
نیم فصل اول خود را زودتر از تیم پرســپولیس 
برگزار کرد و سهیل مهدی در تمام هفته های 
نیم فصــل اول در صحبت هــای مختلــف با 
مسؤولان باشگاه استقلال تاکید داشت که در 
دور برگشت مســابقات عدالت برای استقلال 
اجرا می شود و مسابقات این تیم هر هفته بعد 

از مسابقات پرسپولیس انجام می شود.
اما اکنون شاهد هستیم که در هفته پیش رو، 
مســابقه اســتقلال با گل گهر زودتــر از بازی 
صنعت نفت آبادان با پرسپولیس انجام می شود 
و این برخلاف وعده ای اســت که سازمان لیگ 

داده بود.
این درخواســت قانونی باشــگاه استقلال 
موضوعی نیست که بخواهند آن را به بحث های 

هواداری ارتباط بدهند. با اجرای همین موارد 
ساده می توان نشــان داد که نگاه برنامه ریزان 
رنگی نیســت و دنبال مناسباتی غیر از قانون 
و عدالت برای اجرای مسابقات نیستند. باشگاه 
اســتقلال در این مورد همچنان منتظر عمل 
کردن سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات به 

وعده هایش است

مهدی: اگر به استقلال وعده بدهم 
تیم های دیگر اعتراض نمی کنند؟ 

 رئیس کمیته مســابقات سازمان لیگ در 
واکنش به بیانیه باشــگاه اســتقلال گفت: اگر 
من به اســتقلال وعده بدهــم تیم های دیگر 
اعتراض نمی کنند؟  سهیل مهدی در گفت و گو 
بــا خبرنگار ورزشــی خبرگزاری فــارس، در 

خصوص اینکه صبح دیروز عنوان شــد دربی 
آینده با حضور تماشــاگران برگزار می شــود 
اظهار داشت:2 ماه پیش و قبل از مسائلی چون 
امیکرون و اینگونه مســائل  دســتورالعملی از 
طرف وزارت بهداشت به فدراسون فوتبال ابلاغ 
شد که تماشاگران تا سقف 3۰ درصد می توانند 
وارد ورزشگاه ها شــوند البته فقط در صورتی 

که رنگ اســتان شرایط میزبانی مسابقات را از 
نظر حضور تماشاگر داشته باشد.شرط دوم هم 
این بود تماشاگران 2 دوز واکسن تزریق کرده 
باشند و در بلیت فروشی این مسائل لحاظ شود. 
وی افــزود: بعد از اینکه امیکــرون اوج گرفت 
اســتانها خودشان در امر میزبانی عقب نشینی 
کردند وگرنه این اتفاق دستور وزارت کشور به 
وزارت ورزش و ســپس فدراسیون فوتبال بود 
که از طریق دبیر کل به هیات های فوتبال ابلاغ 
شــده بود. رئیس کمیته مسابقات در خصوص 
اینکه رئیس فدراسیون پزشکی- ورزشی مدعی 
شده هیچ درخواستی برای بازگشت تماشاگران 
صورت نگرفته است عنوان کرد: اگر این صحبت 
شــده من در خدمت آقای نوروزی هستم ولی 
این ابلاغیه مربوط به 2 ماه پیش است که اتفاقا 
تنها مربوط به فدراســیون فوتبال نبود بلکه به 
تمام فدراسیون های ورزشــی از طرف وزارت 
بهداشت ابلاغ شد. مهدی در خصوص اطلاعیه 
باشگاه اســتقلال و مصاحبه سعید فتاحی که 
به برگزاری ســاعت بازی های این تیم قبل از 
دیدارهای پرســپولیس اعتراض کرده و مدعی 
است سازمان لیگ باید به وعده اش عمل کند 
گفت: من به اســتقلال وعده دادم؟ اگر من به 
اســتقلال وعده بدهم تیم های دیگر اعتراض 
نمی کنند؟ مــا به هیچکس قــول و وعده  ای 
نداده ایم و منافع عمه باشگاه ها را به یک اندازه 

در نظر می گیریم.

درخواست دوباره استقلال از سازمان لیگ به خاطر پرسپولیس! خوش شانس مثل آزمون و البته زنیت!
ســردار آزمون در بهترین 
زمان ممکن از فوتبال روسیه 
خارج شد.به گزارش فوتبالی، 
در شرایطی که قرار بود سردار 
آینــده در  ابتــدای فصل  از 
بایر لورکوزن حاضر  تمرینات 
شود اما اتفاقاتی که بعد از عقد 
قرارداد او با تیم جدیدش رخ 
داد، منجر به این شد که او زودتر از موعد مقرر با همبازیانش در زنیت خداحافظی 
کند و روسیه را به مقصد آلمان ترک کند.در صورتی که آزمون کماکان در زنیت 
به فوتبالش ادامه می داد، ممکن بود حمله روســیه به اوکراین، فوتبال او را هم 
تحت تاثیر قرار دهد.حتما در جریان هســتید که فیفا و یوفا تصمیم گرفته اند تا 
با وضع تحریم هایی جدید علیه فوتبال در روسیه، تمام باشگاه ها و تیم ملی این 
کشور را از حضور در تمامی رقابت ها منع کنند. این تصمیم البته موقت است و 
در صورت صلح بین روسیه و اوکراین، احتمال برداشته شدن این تحریم ها وجود 
دارد.این وسط جدا از آزمون، زنیت هم خوش شانس بود که به مرحله لیگ اروپا 
نرسید. این تیم که بعد از سوم شدن در گروهش در لیگ قهرمانان اروپا به لیگ 
اروپا رسیده بود، در همان دور اول مرحله حذفی و در دو بازی رفت و برگشت به 
رئال بتیس باخت تا به مرحله بعدی نرسد.اگر زنیت راهی مرحله بعد شده بود، 
الان وضعیتی مشابه اسپارتاک مسکو داشت که با تصمیم یوفا از لیگ اروپا حذف 

شده و لایپزیگ به مرحله یک چهارم نهایی رسیده است.

خبر خوب استراماچونی درباره عزت اللهی
سرمربی الغرافه اعلام کرد 
که احتمال حضور عزت اللهی 
در دیــدار برابــر العربی زیاد 
است. به نقل از الشرق، سعید 
عزت اللهی یکی از خریدهای 
الغرافه در فصل نقل و انتقالات 
زمســتانی بود. ایــن بازیکن 
آماده ایرانی با آسیب دیدگی 
شدید همراه شد و پیش بینی می شد که هفته ها دور از میدان باشد. استراماچونی 
اعلام کرد که کادر پزشکی الغرافه سخت در تلاش است که عزت اللهی را به بازی 
برابر العربی برساند که این نشان می دهد آسیب دیدگی این بازیکن ایرانی بهبود 

یافته است و او به زودی به ترکیب تیم برخواهد گشت.

مدیران آکادمی و حقوقی باشگاه پیکان معرفی شدند
 با حکم مدیرعامل پیکان، 
مدیــران آکادمــی و حقوقی 
و معرفی  انتصاب  باشگاه  این 
شــدند. بــه نقل از ســایت 
باشگاه پیکان، ظهر چهارشنبه 
طــی احکامی از ســوی امیر 
عطابخش، مدیر عامل باشگاه 
طهماسبی  محمدرضا  پیکان 
و مصطفی ســلیمانی بابادی به عنوان مدیران جدیــد آکادمی و حقوقی پیکان 
معرفی و کار خود را آغاز کردند. در جلســه معارفه مدیران جدید امیر عطابخش 
مدیر عامل،محمد علی طاهری قائم مقام، اسحاق اینانلو عضوهیات مدیره، مجید 
یزدانی، مشــاور عالی مدیرعامل و برخی دیگر از مدیران باشــگاه پیکان حضور 
داشتند. عطابخش هدف از انتخاب مدیران جدید آکادمی و حقوقی را حرکت در 
راستای اهداف جدید موسسه دانست و عنوان کرد: با استفاده از پتانسیل موجود 
در مدیران جدید، قطعا در حوزه آکادمی و حقوقی که از حســاس ترین بخش 
های موجود در موسسه است، به رشد و پیشرفت در این حوزه ها کمک خواهیم 
کرد. بهره گیری از توانایی و تجارب محمدرضا طهماســبی که سالیان متمادی 
بعنوان بازیکن ،مربی و مدیر تیم در خدمت فوتبال پیکان بوده کمک شایانی به 
به تیم های پایه و معرفی اســتعدادهای ورزشی که جز سیاست های همیشگی 
باشگاه بوده خواهد کرد. وی افزود: حضور سلیمانی در سمت مدیریت حقوقی و 
قراردادها نیز اتفاق خوبی برای پیکان است. تجربه و دقت در کار وی می تواند از 
حقوق مادی و معنوی موسسه دفاع کند. مدیران جدید پیکان بعد از معارفه کار 
خود را آغاز کردند. در پایان جلسه معارفه عطابخش از زحمات و خدمات مدیران 

قبلی تشکر به عمل آورد و برای ایشان در ادامه راه آرزوی موفقیت کرد.

اولین مرحله از اردوی تیم ملی کشتی فرنگی 
برگزار می شود  

اولین مرحله از اردوی تیم 
ملی کشتی فرنگی بزرگسالان 
برای حضــور در رقابت های 
قهرمانی آســیا در مغولستان 
روزهای ۱۵ تا 26 اســفندماه 
ســال جاری در خانه کشتی 
صــدرزاده  مصطفی  شــهید 
کمپ تیم های ملی کشــتی 

شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی برگزار می شود. 
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، اسامی نفرات دعوت شده به این اردو 

به شرح زیر است:
۵۵ کیلوگرم: علی نوربخش )تهران( محمد حسینوند پناهی )خوزستان( پویا 

دادمرز )خوزستان(
6۰ کیلوگرم: مهدی محسن نژاد )خوزستان( علیرضا نجاتی )قم( امید آرامی 

)سیستان و بلوچستان( پویا ناصرپور )خوزستان(
63 کیلوگرم: میثم دلخانی )فارس( ایمان محمدی )خوزستان( شیرزاد بهشتی 

طلا )تهران(
67 کیلوگرم: محمدرضا گرایی )فارس( سجاد ایمن طلب )مازندران( شاهین 

بداغی )خوزستان( حسین اسدی )خوزستان(
72 کیلوگــرم: محمدرضا مختاری )فارس( اشــکان ســعادتی فــر )تهران( 

محمدرضا رستمی )فارس(
77 کیلوگــرم: محمدعلی گرایی )فارس( عــارف حبیب اللهی )تهران( امین 

کاویانی نژاد )خوزستان( محمدحسین آذرم دخت )فارس(
82 کیلوگرم: پژمان پشتام )تهران( رسول گرمسیری )خوزستان( محمدحسین 

محمودی )تهران( جمال اسماعیلی )تهران(
87 کیلوگرم: ناصر علیزاده )مازندران( حســین نوری )البرز( علی شــریفی 

)خوزستان( رامین طاهری )خوزستان( حمید بادکان )تهران(
97 کیلوگرم: محمدهادی ســاروی )مازندران( مهدی بالی )مازندران( مهدی 

فلاح )تهران( مرتضی الغوثی )مازندران(
۱3۰ کیلوگرم: امیر قاسمی منجزی )خوزستان( علی اکبر یوسفی )مازندران( 

امین میرزازاده )خوزستان( علیرضا حسنوند )لرستان(
سرمربی: محمد بناء

مربیان: رسول جزینی، ایرج اسفندیاری فر، بهروز حضرتی پور، طالب نعمت 
پور، عادل بالی تبار

متخصص تغذیه: دکتر رامین امیرساسان
ماساژور: محمد علیزاده

مدیر تیم های ملی کشتی فرنگی: علی محمدی

ایران میزبان اولین دوره مسابقات کمانگیری
روی اسب کشورهای اسلامی  

فدراسیون سوارکاری، اولین دوره مسابقات کمانگیری روی اسب کشورهای 
اسلامی را در ساوجبلاغ برگزار می کند. 

به گزارش برنا، اولین دوره مسابقات کمانگیری روی اسب کشورهای اسلامی 
به میزبانی فدراسیون ســوارکاری از ۱4تا ۱8 اردیبهشت سال ۱4۰۱ در سایت 
تخصصی مجموعه هنرهای رزمی سواره پمِا در شهرستان ساوجبلاغ استان البرز 

برگزار می شود.
شــرکت های آذران و فولاد کســری این رویداد رقابتی را که برای اولین بار 
برگزار می شود، حمایت می کنند و افتخار میزبانی اولین دوره مسابقات کشورهای 
اسلامی هم برگ زرینی در کارنامه هنرهای رزمی سواره ایران به عنوان مهد این 

رشته ملی و مذهبی محسوب می شود.

اخبار کوتاه

ســرمربی تیم فوتســال گیتی پســند اصفهان پس از 
قهرمانــی تیمش در لیگ برتر گفت: اول فصل یک چالش 
سخت را انتخاب کردم و می دانستم که گیتی پسند باشگاه 
بزرگی اســت و توقع ها از این تیم بالاست اما خدا را شکر 

توانستیم قهرمان لیگ شویم.
به گزارش ایرنا، تیم فوتسال گیتی پسند روز سه شنبه با 
پیروزی برابر حریف خود موفق شد در فاصله 2 هفته مانده 
به پایان لیگ قهرمانی لیگ برتر را بدست آورد تا »محمد 
کشاورز« در اولین فصل حضور خود روی نیمکت این تیم، 

عملکرد فوق العاده ای از خود به جای بگذارد. 
کشاورز در ابتدای فصل هم از تیم ملی برای حضور در 
کادرفنی پیشــنهاد داشت و هم از گیتی پسند. او رفتن به 
اصفهان را بــه رفتن به جام جهانی ترجیح داد تا علاوه بر 
قهرمانــی در این تیم در زمان بازیکنی، قهرمانی در قامت 

سرمربی را نیز تجربه کند.  
او از همان ابتدا می دانســت کار ســختی دارد چرا که 
پیش از این تیم مس سونگون چهار قهرمانی متوالی بدست 
آورده بود و کمتر کسی ریسک موفق نشدن در گیتی پسند 
را قبول می کرد اما کشاورز این پیشنهاد را قبول کرد و در 
آخر هم توانســت با یک آمار خیلی خوب تیمش را برای 

چهارمین بار در تاریخ لیگ برتر قهرمان کند. 
کشاورز روز چهارشنبه در گفت وگو با خبرنگار ورزشی 
ایرنــا در خصوص این فصل از لیگ برتر و قوبل کردن این 
چالش گفت: اول فصل یک چالش سخت را انتخاب کردم 
و می دانستم که گیتی پسند باشگاه بزرگی است و توقع ها 
از این تیم بالاســت. خودم را برای یک سال سخت آماده 
کرده بودم و انصافا هم سال سختی بود. در لیگ امسال تا 
هفته بیست و یکم، پنج تیم مدعی قهرمانی بودند و لیگ 

اصــلا قابل پیش بینی نبود اما خدا را شــکر عملکرد قابل 
قبولی داشتیم و توانســتیم به نتیجه ای که می خواستیم، 
برســیم. وی ادامه داد: فکر می کنم کم نوســان ترین تیم 
لیگ بودیم و توانســتیم دو هفته زودتر قهرمان شویم. این 
اتفاق خیلی کم رخ می دهد. در برخی آیتم ها خیلی خوب 
بودیم. بیشــترین گل زده و کمترین شکست در لیگ که 
اتفاق خیلی خوبی بود. اگر اشتباه نکنم تنها سالی بود که 
توانستیم به قهرمانی زودهنگام برسیم. همیشه تیم ها هفته 
آخر قهرمان می شــدند اما با تلاش بازیکنان توانستیم این 
اتفاق را زودتر رقم بزنیم.سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند 
در مورد پیشــنهاد تیم ملی بیان کــرد: در آن مقطع فکر 
می کردم که می توانم به گیتی پســند بیشتر کمک کنم. از 
»سید محمد ناظم الشریعه« ســرمربی وقت تیم ملی هم 
تشــکر می کنم که در آن زمان به من پیشنهاد داد اما در 

آخر گیتی پسند را انتخاب کردم. 
کشاورز در مورد جوانگرایی تیمش در این فصل اظهار 
داشت: عمیقا به جوان ها اعتقاد دارم. آن ها امسال در کنار 
با تجربه های تیم کمک زیادی به تیم کردند و دســت ما 
را گرفتنــد. از این جوان ها رضایت کامل دارم. در هر بازی 
که به آن ها میدان دادیم، سود بردیم. آینده برای آنهاست. 
البته نباید از این موضوع غافل شــویم کــه این بازیکنان 

جوان در کنار بازیکنان با تجربه رشد کردند. 
وی در خصوص نبود تماشــاگران در لیگ برتر فوتسال 
نیز گفت: تماشــاگران روح فوتسال هســتند و نبود آن ها 
یک حلقه مفقوده اســت. البته بحث کرونا وجود داشت و 
ســلامتی انســان ها از همه چیز واجب تر است اما در همه 
ســالن ها به خصوص اصفهان دلمان از نبود تماشــاگران 
می گرفت. وقتی هفته گذشته به ساری رفتیم و سکوهای 

خالی ســالن را دیدیم به شخصه دلم گرفت و امیدوارم هر 
چه زودتر کلک این ویروس منحوس کنده شــود تا دوباره 
شــاهد حضور تماشگران باشیم. ســرمربی گیتی پسند در 
مورد حضور این تیم در جام باشگاه های آسیا تصریح کرد: 
به باشگاه اعلام کردند که سال آینده این مسابقات برگزار 
می شــود. میزبان این  رقابت ها امارات است و گیتی پسند 
می داند که کار بسیار سختی دارد. این باشگاه سابقه حضور 
در رقابت های بین المللــی را دارد و این موضوع خیلی به 
پیشــرفت کار کمک می کند. گیتی پسند در این مسابقات 
نماینده ایران نامیده می شــود و باید از فوتسال کشورمان 
دفــاع کند. کشــاورز در پایان گفت: جــا دارد از تک تک 

بازیکنان پر تلاش و با معرفت گیتی پســند تشکر کنم که 
بســیار مســوولیت پذیر بودند. از همکاران خودم در کادر 
فنی کــه خیلی پر تلاش بودند و بدون ادعا فقط به دنبال 
کمک به تیم بودند، تشــکر می کنم. از تیم سرپرســتی و 
پشتیباتی که تلاش زیادی برای تیم کردند، ممنون هستم. 
از مجموعه باشــگاه گیتی پسند و در راس آن هیات مدیره 
به خصــوص »علی جنتی« رییس آن تشــکر می کنم که 
همیشــه با تمام وجود در کنار ما بودند. در پایان نیز این 
قهرمانی شیرین را به مردم خوب اصفهان و 3۵۰۰ پرسنل 
زحمتکش مجموعه بزرگ گیتی پسند که دعای خیرشان 

همیشه بدرقه راهمان بوده، تقدیم می کنم.

کشاورز پس از قهرمانی زودهنگام در لیگ برتر فوتسال:

چالش سختی را انتخاب کردم، بازیکنانم با معرفت و مسئولیت پذیر بودند

»فریــدون زنــدی« به عنــوان ســرمربی موقــت تیم 
دینامودرسدن آلمان انتخاب شد و در اولین آزمون خود باید 
به مصاف تیم صدرنشــین بوندسلیگای 2 یعنی وردربرمن 

برود.
به گزارش ایرنا، روز سه شنبه بود که باشگاه دینامودرسدن 
آلمان در خبری اعلام کرد که همکاری اش را با آلکســاندر 
اشــمیت پایان داده اســت و دیگر این ســرمربی ۵3 ساله 
هدایــت دینامو را به عهده نخواهد داشــت و فعلا فریدون 
زندی، دستیار این سرمربی آلمانی هدایت زرد و مشکی ها را 
در بازی روز یکشنبه مقابل صدرنشین بوندسلیگای 2 یعنی 

وردربرمن به عهده خواهد داشت.
ســال 2۰۰۵ بود که پسری خوش اســتایل و جذاب از 
فوتبال آلمان به تیم ملی ایران آمــد تا ایران را در راه جام 

جهانی 2۰۰6 کمک کند.
اتفاقــی که رخ داد و زندی بــا آن لهجه جذابش و البته 
تکنیــک نابش در دل مردم ایران جای خوبی برای خود باز 
کرد. پســری که سابقه بازی در بوندسلیگا با لباس تیم های 
فرایبورگ و کایزســلاترن را داشت به قول خودش به ایران 

آمد و خیلی خوش آمد!
البته که دوران باشــگاه زندی رو به افول رفت و او ســر 
از کشــور قبرس درآورد و بعد از چند ســال به ایران آمد تا 
برای اســتیل آذین بازی کند. استقلال و الاهلی قطر دیگر 
تیم هایی بودند که فریدون برای آنها بازی کرد و مصدومیت 
وحشــتناکش در قطر مدت زیادی او را از میادین دور نگه 

داشت و عملا فوتبالش را به اتمام رساند.
زندی خیلی سریع مسیر مربیگری را در پیش گرفت و در 
سطوح پایه تیم هایی چون سنت پائولی مشغول شد تا اینکه 
در ســال 2۰2۰ به عضویت تیم دینامودرسدن درآمد تا به 
عنوان کمک مربی در این تیم فعالیت کند. تیمی ریشه دار 
که در آلمان شرقی به وجود آمد و قهرمانی های متعددی را 
به دست آورد و بعد از فروپاشی دیوار برلین، تا سال ۱99۵ 
در سطح اول فوتبال آمان حضور داشت اما کم کم به حاشیه 
رفت و حالا سالهاست از ســطح نخست فوتبال آلمان دور 
اســت. آنها فصل قبل توانستند خیلی سریع با قهرمانی در 

دسته سوم، به بوندسلیگای 2 بازگردند.
نتایج این فصل اما خوب پیش نرفت. آنها در حال حاضر 
بعد از گذشت 24 هفته و در فاصله ۱۰ هفته تا پایان لیگ 
با هفت برد، پنج تســاوی و ۱2 باخــت با 26 امتیاز در رده 
چهاردهم لیگ ۱8 تیمی قرار دارند و با رتبه شــانزدهم که 
باید به پلی آف سقوط یا بقا برود فقط یک امتیاز فاصله دارند. 
شکســت مقابل دارمشتات پایانی بود برا همکاری باشگاه با 
الکســاندر اشــمیت و فعلا تصمیم بر این است تا زندی، به 
عنوان دســتیار او هدایت تیم را به صورت موقت در دست 

بگیرد.
فریــدون در موقعیت بســیار ویژه ای قــرار دارد. او باید 
از فرصت به دســت آمده به بهترین شــکل استفاده کند و 
البته کار بســیار دشــواری پیش رویش قرار دارد. آنها در 
شرایطی باید در ویزر اشتادیون به مصاف میزبان سرشناس 
خــود وردربرمن بروند که در هفت بــازی اخیر خود بردی 
نداشتن اند و عملا آخرین پیروزی شان در سال 2۰2۱ رقم 

خورده و در سال جدید بردی نداشته اند.
از طرفی وربردمن صدرنشــین بوندســلیگای 2 است و 
رقابت سختی با تیم های دارمشتات، سنت پائولی، هامبورگ 
و شــالکه برای صعود مستقیم به بوندسلیگا دارد. آنها در 9 
بازی اخیر خود نمایشی فوق العاده داشته اند و نه تنها باختی 
را متحمل نشــده اند بلکه در هشــت دیدار به برتری دست 

یافته اند.
فریدون باید تیمش را مهیای دیداری دشوار کند. بدون 
تردید برمن برای کســب هر سه امتیاز خانگی پا به میدان 
خواهد گذاشت و شاگردان فریدون در پی این هستند تا به 

حداقل امتیاز دست پیدا کنند.
باید دید شــماره هفت اســبق تیم ملی ایــران در 42 
سالگی می تواند در عرصه مربیگری و در فوتبال آلمان مانند 
الکســاندر نوری شروع فوق العاده ای داشته باشد و از فرصت 
به دســت آمده به عنوان سرمربی موقت بهره ببرد یا خیر. 
جالب اســت که در این بین بازهم پای وردربرمن در میان 
است. نوری ســرمربی این تیم بود و حالا زندی باید مقابل 

آنها صف آرایی کند.

ماموریت غیرممکن زندی در دینامودرسدن

معــاون توســعه ورزش بانــوان وزارت ورزش و جوانان 
گفت:  به حضور موفق فرهنگی و فنی بانوان ورزش ایران در 

رویدادهای مهم امیدوار هستیم.
به گزارش ایرنــا؛ »مریم کاظمی پور« با اشــاره به نگاه 
حمایتی ســتاد عالی بازی های آسیایی و پارآسیایی نسبت 
به ورزش بانوان، اظهارداشــت: ورزش کشور در سال ۱4۰۱ 
رویدادهای مهم المپیک ناشنوایان، یونیورسیاد دانشجویان، 
بازی های همبستگی کشورهای اسلامی و بازی های آسیایی 
و پارآســیایی هانگژو پیــش رو دارد. در این بین حمایت و 
پشتیبانی از ورزش بانوان نیز در دستور کار است بطوریکه 
اولویــت حضور فرهنگی بانوان در ایــن رویدادها هم مورد 

توجه و تاکید قرار گرفته است. معاون توسعه ورزش بانوان 
وزارت ورزش و جوانــان در اعزام بانوان به رویدادهای بین 
المللی رویکرد توجه به توســعه قهرمانی با عنایت به کلیه 
ساختارهای فنی و حرفه ای گری را هم مورد تاکید قرار داد 
و تصریح کرد: حضور ورزشــکاران و تیم های بانوان فرصتی 
برای ارتقا ســطح دانش و تغییر رویه رفتار مدیریتی رشته 
های ورزشــی بانوان در سطح فدراسیون هاست تا با توجه 
به زمان باقی مانده به رویدادهای مختلف بین المللی، زمینه 
حضــور مقتدرانه بوجود آید و قطعا ارزیابی عملکرد آنها در 

شاخص های مختلف صورت خواهد گرفت.
کاظمی پــور با تاکید بر اســتمرار حمایت وزارت ورزش 

و جوانان از ورزش بانوان توضیح داد: رشــته های تیمی در 
ورزش بانوان که روند توســعه ای خــود را حفظ کرده اند با 
نگاه حمایتی ســتاد عالی بازی آسیایی و پارآسیایی مواجه 
شــدند. در این بین تیم های ملی کبدی، هندبال، والیبال 
و بســکتبال ســه نفره بانوان با بازی های آسیایی هانگژو 
اعزام می شــوند و امیدوارم با توجه به اولویت های فرهنگی 
و فنی، حضور موفقی را سپری کنند. معاون توسعه ورزش 
بانوان وزارت ورزش و جوانان گفت: پیشرفت ابعاد قهرمانی 
ورزش بانــوان از اولویت های وزارت ورزش و جوانان اســت 
و شکی نیســت که حمایت ها از رشته های مختلف ورزش 
بانوان ادامه خواهد داشت، چرا که وظیفه داریم از توانمندی 

های ورزش بانوان کشــور دفاع کنم و خوشبختانه یکی از 
سیاســت های مهم اعضای ســتاد هم حمایت همه جانبه 
از توســعه ورزش بانوان اســت و قطعا تلاش ورزشکاران و 
تیم های ورزشی بانوان با محوریت فدراسیون ها مورد توجه 
و تمرکز قرار دارد تا در قالب رویدادهای مهم بین المللی از 
جمله بازی های همبستگی کشورهای اسلامی و بازی های 
آسیایی و پارآسیایی هانگژو، بهترین های ورزش بانوان اعزام 

شوند و برای کشور افتخار آفرینی کنند.

کاظمی پور: 

به حضور موفق بانوان در رویدادهای مهم امیدواریم


